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Polismyndigheten 
Erika Karlsson,  
Nationella operativa avdelningen 

Statens haverikommission.  
dnr O-6/23 
 

Vidtagna åtgärder med anledning av rapport från Statens 
haverikommission om olycka i bergochdalbanan Jetline 
på Gröna Lund den 25 juni 2023, Stockholms län 
 

Statens haverikommissions rapport SHK 2024:07 som avser utredning av 
olycka i bergochdahlbanan Jetline på Gröna Lund innehåller rekommendat-
ioner ställda till Polismyndigheten för omhändertagande. Nedan redogörs för 
hur rekommendationerna har omhändertagits.  
 

Genomföra en översyn av föreskrifterna om tivolianordningar. 
Polismyndigheten arbetar med översynen av Rikspolisstyrelsens föreskrifter 
och allmänna råd om besiktning av tivolianordningar, FAP 513-1. Syftet med 
de nya föreskrifterna är ökad säkerhet för de som nyttjar tivolianordningar. 
Det är ett omfattande arbete och myndigheten har i dagsläget inte möjlighet 
att redogöra för de specifika ändringar som kommer att genomföras.  
 
Den 11 september 2024 genomfördes samverkansmöte tillsammans med be-
siktningsbranschen (Swetic), Swedac, Elsäkerhetsverket och Arbetsmiljöver-
ket för att diskutera olika frågor och förslag samt dess konsekvenser. 
 
Det kan tilläggas att beredningsgången för att fastställa nya föreskrifter är  
lång. Det kommer troligtvis att ta i vart fall drygt ett år innan nya föreskrifter 
kan vara fastställda. 
 

Om Polismyndigheten vid översynen bedömer att tillräckliga 
ändringar inte är möjliga på föreskriftsnivå bör 
Polismyndigheten överlämna frågan om nödvändiga 
författningsändringar till regeringen.  
Parallellt med föreskriftsarbetet omhändertas de frågor som Polismyndig-
heten bedömer inte kan ske på föreskriftsnivå, vilka kommer överlämnas till 
regeringen. Det är för tidigt att redan nu redogöra för dessa.  
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